
Motion till Årsmötet 2025. 

 

Dat har förekommit diskussioner angående sammanslagning av 

båtföreningarna i Säffle. 

 

Vad som framkommit är att styrelsen för SSK tagit avstånd mot 

detta. 

Då det är en större fråga än att beslutas på styrelsenivå, föreslår jag 

att detta tas upp på årsmötet, huruvida SSK skall arbeta för eller 

emot en sammanslagning. 

 

Seglarna är en minskande grupp och åldern stiger på medlemmarna. 

Att få yngre förmågor till styrelsearbete och andra funktionärer har 

varit svårt och blir troligen inte bättre i framtiden. 

 

En sammanslagning av båtföreningarna torde underlätta styrelse 

och funktionärs tillsättningar. 

 

 

Bertil Fjordensjö 


